

COMPANY BROCHURE 公司簡介

FAR EAST METALS DEVELOPMENT LIMITED 遠東金屬發展有限公司

ABOUT 關於我們

ESTABLISHED IN 2003, FAR EAST METALS DEVELOPMENT LIMITED IS AN INTERNATIONAL TRADING COMPANY SPECIALIZING IN CHINA SOURCING AND METAL PRODUCTS TRADE. WE FACILITATE TRADING PARTNERSHIPS BETWEEN OUR CUSTOMERS IN CHINA AND CLIENTS WORLDWIDE.

遠東金屬發展有限公司成立於2003年,自成立至今一直專註國際貿易服務,致力促成多邊客戶成交。 我們擁有豐富且優質的中國境內供應商資源,憑借多年累積的經驗及良好信譽,已得到海內外客戶的認可,並建立了長期的合作關繫。

WE HAVE EXTENSIVE EXPERIENCE IN ASSISTING MANUFACTURERS AND DISTRIBUTORS WITH ACHIEVING THEIR MISSION OF GAINING A GLOBAL PRESENCE. ADDITIONALLY, WE HELP COMPANIES AND INDIVIDUALS FIND THE BEST PRODUCTS AND SERVICES FOR THEIR NEEDS.



With our extensive manufacturing network, we have access to over 100 factories offering a wide range of aluminum production processes:

我們擁有廣泛的製造網絡,使我們能夠進入100多家生產廠家/供應商, 這些優選廠家/供應商能提供各種鋁生產工藝:

- Forging
- Stamping
- Extruding
- Flat rolling
- Die-casting
- Deep processing
- Surface treating
- Heat treating
- Etc.

- 級壓
- 沖壓
- 擠壓
- 平板軋制
- 壓鑄
- 機床加工
- 表面處理
- 熱處理
- 更多



EXCEED & BEYOND

科技超越夢想

The pursuit of excellence is the driving philosophy behind the Far East culture. It's what we call the "Far East Way.".

SUBSIDIARY COMPANY

旗下企業

WYEETECH TECHONOLOGY LIMTIED

偉宜達科技有限公司

Wyeetech Technology, established in 2010, is located in ShiShan Science and Technology Park, Nanhai District, Foshan City, covering a total area of 15,000m² with a total investment of CNY ¥30 million. We offer comprehensive capabilities in aluminum extrusion, forging, and stamping. With strong credit and excellent service, we have built long-term relationships with many companies and are well-known in the domestic market.

佛山市南海偉宜達科技有限公司成立於2010年,位於國家級高新技術開發區,佛山市南海區獅山鎮工業園,是遠東金屬發展有限公司旗下企業。占地面積15000平方米,總投資額3000萬元。 專註高精密鋁合金擠壓、鍛壓和沖壓技術。憑著多年來累積的良好信譽和卓越服務,已得到海內外客戶的認可,並建立了長期的合作關繫。





THE VISION 公司願景

TO BECOME THE TOP-RATED TECHNOLOGY COMPANY

by offering stability, security, and financial strength to every corporation.

同業領先者

致力於打造成管理、服務、工藝、技術、質量等方面均達到國際一流水平。



OUR VALUES 核心價值期

These values guide our company, helping us overcome various production challenges and deliver exceptional products and services to our clients.

這些價值觀幫助我們在生產過程中解決各種不同的挑戰 為每位客戶提供卓越的產品服務。

CLIENT FOCUS

压

懂得客戶

We understand our clients' needs and build strong, win-win relationships that add real value to their operations.

了解客戶要求,建立優質的雙 贏關系,使客戶在過程中做到 真正意義上的的"增值"。



PRODUCTIVITY

生產力

We strive for superior productivity through excellence in project execution, cost efficiency, planning, and discipline.

卓越的項目執行及生產能力, 高效的成本控制及員工培訓; 從而能有效提供生產力。



INNOVATION

創新

We apply innovation to solve complex problems and adapt to the changing needs of our projects, thereby creating and maintaining a competitive advantage.

針對每個產品項目的要求不斷 創新,時刻保持在同業中更 具競爭力。



OUR SERVICES 我們的業務

Customers come to us with ideas. We take those ideas and turn them into something solid and actionable. Let us help bring your products to life with custom designs and dies manufactured to your specifications. Our expertise in extrusion, forging, and stamping will help you get started on your next project.

我們擁有一系列高精密擠壓、鍛造及沖壓業務,矢誌提供高品質、多元化的加工產品,努力創造更優質的產品和服務,與客戶共同成長實現共贏。



ALUMINUM EXTRUSION

鋁合金擠壓

- 2,000-ton of extrusion press with up to 200 mm crosssection
- Automatic double puller to avoid blending
- Advanced grain size contro
- Precision sawing with cut tolerance of ±0.50 mm
- Air and water quench
- 5,000 ton annual capacity for the industrial profile

- 2000噸擠壓機組,可生產橫切面徑高達 200 mm的產品
- 恒速雙頭牽引組,自動調直
- 先進的晶粒度控制工藝
- 精密鋸切,精度達 ±0.50 mm
- 水冷及氣冷工藝
- 高端工業材年產量: 5000噸





PRECISION FORGING

吉宓铅诰

- Ranging from 50 tons to 800 tons
- 16 of mechanical power and hydraulic presses
- Precision bot and cold aluminum forging
- 120 million times of presses annually
- 50-800噸能力範圍
- 16臺機械式和液壓式沖床
- 鋁合金精密熱、冷錦
- 年沖次達12,000萬沖次

STAMPING

沖壓

- Capable of single sequence and continuous presses
- Productive materials: Aluminum, hot rolled and cold rolled steel
- 100 million times of presses annually
- 單序沖壓、連續沖壓生產能力
- 生產材料覆蓋鋁合金, 熱車、冷車銀
- 年沖次達10,000萬沖

QUALITY CONTROL

品質監控

The appropriate setting of quality control is a crucial factor in ensuring product quality. Quality inspection control points are established in each production process to ensure the entire process is under control.

設有配套完善的的品質部,在工序和產品質量的控制過程中,實行自 檢、互檢和專檢相結合的三級檢驗,從而確保不合格原材料不投入, 不合格品不生產,不合格品不出廠。 Strictly implemented and operated by following the ISO 9001 quality management system standards since 2014.

公司於2014率先通過ISO9001質量管理體系,並一直嚴格執行。







QC FLOW 品質控制流程

PRODUCT QUALITY
CONTROL FLOW CHART

產品品質控制作業流程區





LAB & INSPECTION EQUIPMENTS

科研及检测设备

The appropriate setting of quality control is a crucial factor in ensuring product quality. Quality inspection control point set in each production process to ensure the whole process is in controlled.

根据实际情况及各工序设置检验控制点,结合各生产工序的自检,确保产品生产全过程受控。







OUR MAIN LAB & INSPECTION EQUIPMENTS

主要科研及检测设备









OUR CUSTOMERS

合作客户













索菲亞

OUR PROJECTS

產品展示

Our primary markets currently include automotive and industrial specialties, which encompass consumer durables, machinery and equipment, and electrical components. 我們目前主要面向汽車零部件和工業異型材生產及制造,其中包含消費者耐用品,機械設備配件和消費電子產品部件。

EXTRUDED PRODUCTS

擠壓產品













































FORGING PRODUCTS

鍛壓產品



















STAMPING PRODUCTS

沖壓產品























ADDRESS

NO.27A PUN SHAN CHAU TAIPO, N.T. HONG KONG Tel: 852-5918218 Fax: 852-5918218

Web: www.fareastmetals.com.hk Email: info@fareastmetals.com.hk